
 

 Protokoll 15-11-26 
Styrelsemöte med Vit Herdehundklubb, torsdag den 26 november 2015. Telefonmöte. 
 
Närvarande:  Gunilla Andersson, Anne-Christine Stareborn, Camilla Åberg, Jenny 

Olsson, Elisabeth Söderström, Sophie Eklund, Anders Granlund 
 
Frånvarande:   Anna Dahlberg, Jill Adolfsson 
 
Ej anmält förhinder:  

 
 
§1.  Mötets öppnande 

Ordförande Gunilla Andersson öppnade mötet. 
 
§2.  Godkännande av dagordning 

Mötet godkände dagordningen.  
 
§3.  Val av justerare  

Till justerare valdes Anne-Christine Stareborn. 
 
§4.  Val av mötessekreterare 

Till mötessekreterare valdes Camilla Åberg. 
 
§5. Föregående protokoll 

Protokoll 150426 godkändes  
Protokoll 150916 godkändes 
Protokoll 151021 godkändes 
 
§6. Kassarapport 

Kassarapport den 26 november är 91 000,63 kr 
Medlemmar: 192 st 
 
§7. Inkommande/utgående post 

• SBK – Minnesanteckningar från rasklubbarnas telefonmöte 
• SBK – Översyn av rasguiderna, SRD raserna prio 1. Övriga mailar SKK när de är klara. 
• SBK – Information om personalförändring på kansliet. 
• SBK – Postgången. Skrivna kritiker till sekr. Uppdaterat mail sekr till rätt adress.  
• SBK – Bekräftelse SBKs Korningsdiplom för uppfödare. VHK har svarat. 
• SBK – Inbjudan till organisationskonferens 2016, 30-31 januari. 
• SKK – Mönstring/Dispensregistrering 
• Kroppsvallarna – Inbjudan årsmöten 

 
§8. Rapport RAS/RUS och MT-träff 

Anki rapporterade från RAS/RUS konferens och MT-träff.  
 
§9. VHK 15 år  

Firandet fortsätter med buffé på Scandic Talk, Älvsjö. 
 
  



 

 §10. Avel 

• Mönstring blir enl SKKs Dispensregistrering. Avel skickat vidare inkommen ansökan 
till SKK. SKKs AK möte 9/12. VHK yttrande till dess. 

• Revidering RAS – lägesrapport. Gunilla informerade.  
 
§11. Årsmötet  

• Tid och plats beslutas vid nästa möte.  
• Valberedningen. Camilla kontaktar dem.  

 
§ 12. Rasstandard 

Norge och Danmark verkar för en justering i rasstandarden. Styrelsen beslutade att VHK 
kommer också att agera i frågan. Gunilla tar frågan vidare till SKK.  

 
§ 13. Övriga frågor 

• SBKs förtjänsttecken. Anki håller i nomineringar. 
• Korningsdiplom el dyl, delas ut på årsmötet. Även icke medlemmar kommer kunna 

ansöka om detta. Info och enkät för ansökan tas fram (Gunilla). Jenny tar emot 
ansökningarna. 

• Årets VH. Uppföljning, se protokoll 150514.  
• Postgång. Skicka exteriörbeskrivarprotokoll till Titti, adress mailas ut. 
• Från SKK Kennelfullmäktige, antagit motionen från SBK ang officiell registrering av 

kompetensbeteckning för bruksprov. 
• RAS-montern – informationsmaterial tas fram (Gunilla). Anki och Camilla skickar 

vidare info till dem som står i montern.  
• Utställningskommittén har fått ett domarförslag till Rasspecialen 2016, Bo Wiberg.  

 
§ 14. Nästa möte 

Torsdag den 17 december klockan 19:30 
 
§ 15. Avslutning 

Ordförande avslutade mötet och tackade alla deltagare för kvällens möte. 
 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
…………………………………………………………………………………………………… 
Camilla Åberg, mötessekreterare 
 
Justeras: 
 
 
 
……………………………………………………………………………………………………  
Gunilla Andersson, ordförande 
 
 
 
…………………………………………………………………………………………………… 
Anne-Christine Stareborn, justerare 
 
 


